
                                      
 
         
                                              PROCES VERBAL 
 
 Încheiat azi 25.01.2016 orele 930,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna ianuarie , 
conform convocatorului înregistrat la nr.238/21.01.2016. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11, dl.Nicolescu   fiind 
absent motivat. 
 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adaugiri la procesul verbal 
al şedinţei anterioare. 
 Dl.consilier Niţi Constantin:Nu aţi consemnat ,doamna secretar ,în procesul 
verbal al şedinţei anterioare,faptul că doamna Defta Constanţa mi-a spus referitor la 
Popescu:” Du-te dracu,eu de acolo mănânc!”. 
 Dl.viceprimar avea sarcină de data trecută să prezinte situaţia cu urbanismul din 
perioada 2012 şi până în prezent. 
 Se aprobă procesul verbal al şedinţei,cu unanimitate de voturi,după care 
dl.preşedinte de şedinţă,Săndulescu Aurel prezintă ordinea de zi pe care o supune spre 
aprobare . 

1.Proiect de hotărâre cu privire la încheierea contului de execuţie al bugetului 
local pe trim.IV al anului 2015. 
                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 
                      Raportează:Condoiu Cecilia-Ionela 

2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea raportului de reevaluare a activelor 
fixe corporale aflate în patrimoniul Primăriei comunei Cungrea,judeţul Olt. 
                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 
                      Raportează: Niţi Elena-Mădălina 

3. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea unor facilităţi fiscale. 
                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 
                      Raportează: Neaţă Ioana 

4. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea organigramei,ştatului de funcţii şi 
al numărului de personal pentru anul 2016. 
                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 
                      Raportează: Andronie Gabriela 

5. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea reţelei şcolare pentru anul şcolar 
2016-2017. 
                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 
                      Raportează:Niţi Elena-Mădălina 

6.Raportul de activitate al secretarului comunei, Andronie Gabriela pe anul 
2015 . 

7.Raportul de activitate al consilierului juridic,Niţi Elena Mădălina pe anul 
2015. 

8.Discuţii,întrebări,interpelări. 
Dl.Niţi:Mai sunt nişte cereri pe care nu le văd pe ordinea de zi.Este vorba de cea 

cu extinderea reţelei de gaze, a reţelei de apă,cererea domnului Tudosiea… 
Dl.preşedinte:Nu au fost discutate în şedinţele pe comisii şi automat vor face 

obiectul şedinţei următoare. 



  Ordinea de zi este aprobată cu 10 voturi pentru. 
În sală a venit fostul primar,dl.Murguleţ Ion,împreună cu patru cetăţeni. 
Dl.preşedinte de şedinţă îi invită să ia loc în sală. 
Dl.preşedinte:O să dăm cuvântul pentru fiecare raport în parte,după care o să 

vedem ce au dumnealor de spus. 
Se prezintă rapoartele compartimentelor de specialitate. 
Dl.preşedinte:D-na Neaţă,ce aveţi de spus în legătură cu restanţele? 
D-na Neaţă:Trebuie analizat fiecare caz în parte,pentru că nu pot fi scutiţi decât 

cei care nu au posibilităţi. 
Dl.Niţi:În listă sunt şi rău-platnici. 
Dl.preşedinte:Dosarul este stufos şi o să-l analizăm în şedinţa de comisie din 

data de 29.01.2016,atunci când o să studiem şi bugetul. 
D-na secretar,din raportul prezentat reiese că nu aţi contrasemnat sau avizat 

hotărâri şi dispoziţii.Câte au fost revocate de Instituţia Prefectului Olt? 
D-na secretar:Niciun act. 
Dl.preşedinte:Deci au rămas în forma trimisă către prefectură. 
Înainte de a se trece la discuţii aş vrea să dăm cuvântul domnilor prezenţi în 

sală.Păcat că nu este prezent şi dl.primar. 
Dl.Niţi:Chiar nu ştie niciunul din conducerea primăriei unde este primarul? 
D-na Dicu:Unde este ,d-le viceprimar? 
Dl.Stancana:Este chemat la Slatina la o şedinţă la Consiliul Judeţean Olt pentru 

acordarea celor 50 de lei pentru copii. 
Are cuvântul dl.Duţu Nicolae:Este pentru prima dată când asist la o şedinţă de 

consiliu.Participăm să vedem şi noi ce decizii se iau în folosul comunităţii.E lucrul cel 
mai de preţ.Noi nu am venit să discutăm pe marginea rapoartelor prezentate.Noi o să 
fim viitori candidaţi, de la diverse partide sau organizaţii şi, când o să avem probleme, 
o să le depunem din timp pentru a fi analizate în şedinţe.Azi, fiindcă este prima 
prezenţă,noi vă mulţumim că ne-aţi primit în acest consiliu. 

Dl.preşedinte:Ne bucurăm de prezenţa dvs.Aceste şedinţe sunt publice şi cu 
ocazia aceasta aduceţi la cunoştinţă consiliului local problemele care îi frământă pe 
oameni, să purtăm un dialog fructuos şi să se ia măsuri ca cei care nu primesc niciun 
răspuns la cererile lor ,să nu fie solicitaţi numai din 4 în 4 ani la vot. 

Dl.Murguleţ şi cu trei dintre cetăţeni se retrag. 
Dl.Popa:Se vehiculează în sat că în primărie şi consiliul local se trage mâţa de 

coadă.După ordinea de zi stufoasă,bazată pe legislaţia ţării,consiliul local are un rol 
deosebit în comunitate.V-am simţit intenţia şi am înţeles că sunteţi o parte din staful 
care veţi candida.Fostul primar care apare în materialele prezentate s-a simţit vinovat 
şi s-a retras. 

Se retrage şi dl. Duţu. 
Dl.preşedinte:În şedinţa anterioară am solicitat un raport privind urbanismul, 

care să cuprindă această activitate pe un mandat.Revin asupra acestui punct d-le 
viceprimar,şi faceţi împreună cu fostul responsabil un material. 

Dl.Stancana:Eu nu am după ce, deocamdată.Eu am deschis registrul cu luna 
ianuarie 2016.Raportul trebuie să-l facă d-na Alexe. 

Dl.preşedinte:Îl faceţi împreună. 
Acum să abordaţi ordinea de zi.Vreau nişte concluzii scurte şi precise. 
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Raportul de reevaluare,presupune menţinerea hotărârii vechi? 
D-na contabil:Nu din trei în trei ani se face reevaluarea şi apoi se aprobă prin 

hotărâre de consiliu. 
Se înscrie la cuvânt d-na Marica,lista rămânând deschisă. 
D-na Marica:După cum aţi văzut în şedinţele pe comisii,am primit o adresa de la 

Inspectoratul Şcolar Judeţean Olt pentru reţeaua şcolară pentru anul viitor şi în 
Consiliul de Administraţie am hotărât ca structura să fie astfel:la Şcoala Gimnazială 
Cungrea să fie GPN şi gimnaziu,iar la Oteştii de Jos clasa pregătitoare cu clasa a III-a 
pentru că au un număr mic de elevi şi clasele I,II şi IV de sine stătătoare. 

Preşcolarii nu avem voie să-i transportăm cu microbuzul şcolar ,dar am luat 
hotărâre să-şi dea acordul părinţii  pentru transport. 

Cu restul proiectelor de hotărâre sunt de acord. 
În ceea ce privesc facilităţile fiscale va trebui să ştim exact ce le spunem la 

oameni pentru că perioada este scurtă. 
Dl.preşedinte:Propun ca să facem toate comisiile o şedinţă comună în data de 

29.01.2016 la orele 11 şi să discutăm această problemă o data cu bugetul. 
Dl.Stancana:Nu am înţeles bine reţeaua şcolară,dar e bine că sunt clase  de sine 

stătătoare că învăţătorii au timp să se ocupe de ei.E bine că se mai pot ţine aşa, dacă nu 
situaţia va fi gravă. 

D-na Marica:Am discutat acest aspect şi dvs. cu nu mai ştiu cine vă împotriviţi 
pe nu ştiu ce pretext ,că nu vor mai fi copii şi clase de sine stătătoare.Referitor la mine 
şi catedra mea,nu există probleme.Până acuma nu au fost discuţii decât că pleacă 
copiii. 

Dl.Stancana:Legat de reţeaua şcolară sunt foarte bucuros că s-au înscris copii şi 
cadrele îşi desfăşoară activitatea în clase de sine stătătoare.Aş dori ca în următorii 50 
de ani să fie tot aşa. 

D-na Marica:Dacă noi nu ţinem de şcoală,atunci cine? 
Dl.Stancana:Eu în ultimul meu mandat am construit şcoala de la Oteştii de Jos 

cu fonduri prin Banca Mondială.Am iniţiat-o şi pe cea de la Cungrea pe care a 
terminat-o Nelu Murguleţ.Cred că aceste discuţii nu-şi au rostul.Eu la Spătaru am 
făcut în clase simultane şi nu a fost nicio problemă. 

Legat de execuţie să înţeleg că avem 5,6 miliarde vechi în buget? 
D-na contabil:Da. 
Dl.Stancana:Aceşti bani se pot folosi pentru investiţii şi proiecte serioase prin 

hotărâre de consiliu.Puneţi-vă mintea la contribuţie să facem ceva ,nu să îmbrăcăm 
puţurile,să facem staţii de autobuz şi parcuri.Să facem un drum că avem bani. 

Cu amnistia fiscală aţi propus 70%,dar puteam pune şi maxim.Să facem 
popularitate să înţeleagă şi oamenii că dacă plătesc tot debitul sunt scutiţi de majorări 
în procent de 70%.Orice cetăţean care doreşte să fie scutit trebuie să depună o cerere. 

Cu rapoartele de activitate sunt de acord,cu o singură obiecţie,la d-na jurist,noi 
acum nu trebuie să analizăm procesul în sine ,mai ales cu oamenii de faţă.E ingrat să 
vii în faţa consiliului local cu aşa ceva.Noi ştim că te ocupi de procese şi că 
judecătorul hotărăşte. 

Îmi pare bine că a venit un număr de oameni şi fostul primar de a ajuta comuna 
la ceas de greutate.Mă simt mulţumit şi sper ca la şedinţele viitoare să mai vină 
asemenea oameni şi comuna să dea înainte. 
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Acum 8 ani ,acelaşi grup de oameni venea la şedinţe în frunte cu Şoricelul. 
Dl.Tudosiea:Da ,avea o agendă roşie. 
Dl.Stancana:Nu înţeleg ce vreţi să analizaţi la rămăşiţe? 
Dl.preşedinte:Dosarul. 
Dl.Stancana:Ce să facem cu el? 
Dl.preşedinte:Trebuie analizat fiecare în parte.Sunt unele cazuri grele. 
D-na contabil:S-au făcut înştiinţări şi somaţii .Cine nu vrea să plătească,trebuie 

să se trimită dosarul la un executor judecătoresc.Nu ştiu dacă poate să le soluţioneze 
consilierul juridic,dar din câte am înţeles,nu poate. 

Dl.Popa:Din cele prezentate de d-na contabil rezultă că avem un excedent la 
sfârşit de an de 5,6 miliarde de lei vechi,ceea ce mă bucură.Sunt bani să începem 
podul şi pe parcursul bugetelor viitoare vor veni şi alţii. 

Cu amnistia fiscală sunt convins că cei care sunt datornici 75% nu ştiu asta.Ei 
ştiu că merge şi aşa.Ar trebui înştiinţaţi la nivel local să nu se creadă că este o ură 
personală şi că, cetăţeanul şi-a creat această situaţie din care numai el poate ieşi. 
Trebuie făcut un front comun.Avem atâtea locaţii de şcoală pe care le putem folosi 
pentru întruniri.Din punct de vedere electoral nu este corect,dar dacă aşa s-a ajuns la 
nivelul ăsta…interesul comun primează. 

Referitor la organigramă vreau să spun să se treacă cu toate forţele,după 
aprobarea bugetului,să se completeze la maxim.Nu poate funcţiona o administraţie 
fără aceşti funcţionari.Dacă era completă,noi nu aveam atâtea rămăşiţe.Când era 
Breazu,mergea cu geanta din casă în casă.Acum situaţia fiscală o are preotul paroh.El 
nu vine până nu-i dai cotizaţia,lumina,calendarul…Se vorbeşte că vrea să majoreze 
contribuţia la 60 de lei.Numai preoţii pe valea asta vor tot mai mult ,ca pe vremea lui 
Creangă,să aibă un obraz de scoarţă de căruţă.Toţi se miră şi se închină,dar în faţa 
credinţei şi al bunului simţ, cedează.Oare nu dau mai mult ca la primărie?Ce pretenţii 
să mai avem la preot? 

D-na Dicu:S-a dat voie să se facă înhumări fără preot. 
D-na Marica:Să nu amestecăm una cu alta.Şi preoţii au impozite şi taxe. 
Dl.Popa:Noi suntem înrolaţi politic şi nu trebuie să amestecăm politica cu 

biserica. 
Dl.Tudosiea:Numai în parohia dvs. se face. 
Dl.Popa:Cu reţeaua şcolară mă bucur ca un om care a slujit peste 40 de ani 

şcoala,că există posibilitatea să se menţină,dar rog pe d-na director şi pe colegi, să facă 
ceva să nu mai plece copiii.Şi-au luat case la oraş şi duc copiii acolo,pe motiv că mai 
au un frate mai mare. 

Dl.Stancana:Al dr-lui veterinar ce frate mai are să ducă copilul la Drăgăşani? 
Dl.Popa:Dr.veterinar e un etalon ? 
D-na Marica:Eu nu vă pot răspunde la întrebare. 
Dl.Stancana:Întreb ,pentru că soţia lui predă la şcoală,dar fiul e la Drăgăşani. 
Dl.Popa:Apreciez pozitiv cele două rapoarte de activitate. 
D-na Dicu:Referitor la reţea ,e bine că există profesor pe fiecare clasă.Acum 

depinde şi de învăţătorii care sunt acolo. 
D-na Marica:Există o ordine în care vin. 
D-na Dicu:Cu amnistia fiscală să nu ne îmbătăm cu  apă rece.Unul are 100 de 

milioane şi altul plăteşte la zi.Tu nu vrei să pălăteşti.E corect faţă de ceilalţi?Cum îi  
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scazi pe cei care au venituri? 
Dl.preşedinte:Există un articol în lege şi în funcţie de situaţia economică a 

fiecăruia,noi consilierii locali aprobăm. 
Dl.Stancana:Cererile vin la consilierii locali. 
D-na Dicu:Să nu spunem că toţi beneficiază. 
Dl.Săndulescu:Dacă are 50 de milioane debit şi 20 de milioane penalităţi,să ne 

mulţumim dacă plăteşte 50 de milioane şi îl scutim 70% din cele 20. 
Dl.Popa:Există o cerere pentru extindere de gaze.Ar fi correct ca primăria să-şi 

facă toate calculele sau să facă fiecare cetăţean devizul şi nota de plată? 
Dl.preşedinte:Vom stabili în şedinţa de comisie. 
Se supun la vot proiectele de hotărâri. 
1.Proiect de hotărâre cu privire la încheierea contului de execuţie al bugetului 

local pe trim.IV al anului 2015-10 voturi pentru. 
2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea raportului de reevaluare a activelor 

fixe corporale aflate în patrimoniul Primăriei comunei Cungrea,judeţul Olt-10 voturi 
pentru. 

3. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea unor facilităţi fiscale-70 %-10 
voturi pentru. 

4. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea organigramei,ştatului de funcţii şi 
al numărului de personal pentru anul 2016-10 voturi pentru. 
          5. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea reţelei şcolare pentru anul şcolar 
2016-2017-10 voturi pentru. 

6.Raportul de activitate al secretarului comunei, Andronie Gabriela pe anul 
2015 -10 voturi pentru. 

7.Raportul de activitate al consilierului juridic,Niţi Elena Mădălina pe anul 
2015-10 voturi pentru. 

Se declară închis lucrările şedinţei. 
 
 
                 Preşedinte,                           Secretar, 
      Aurel SĂNDULESCU           Gabriela ANDRONIE 
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